
Protokoll Rrk-möte 

Tid:  4 januari 2021 kl 19:00 – 21:55 

Plats:  Digitalt möte (via Teams). 

Kallade: Sara Elg, Lennart Hermansson, Rune Hixén, Thomas Liebig, Per Saarinen, 
Lars Viktorsson, Tomas Torstenson, (Ingemar Åhlund) och Matti Åhlund. (Frånvarande   

 ledamot inom parentes). 
- -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  -  - - - - 

Mötets öppnande 
Mötet förklarades öppnat 

Val av mötesordförande 
Per Saarinen valdes till ordförande för mötet. 

Val av mötessekretrere 
Thomas Liebig valdes till mötessekretrere 

Val av protokolljusterare 
Till protokolljusterare valdes Lennart Hermansson och Matti Åhlund. 

Tillkommande punkter 
Bilder på eventuell spetsbergsgrissla. 

Föregående mötesprotokoll 
Föregående protokoll gicks igenom. 

Gamla observationer av vaktel, fjällpipare och tretåig hackspett har ej tidigare styrkts i litteraturen. Beslöt att 
vi tar kontakt med rapportören om fynden och kollar om dessa kan styrkas av fältanteckningar. 

Snabbgenomgång av intranätet - Birdlife Sverige 
Alla i Rrk Bohuslän är nu anslutna till intranätet - Birdlife Sverige. 

En snabbgenomgång av intranätet gjordes. 

Rapportmall 
En genomgång gjordes av de senaste ändringarna som gjorts i rapportmallen. Löpande har arbete med 
mallen gjorts och förslag på ändringar skickats ut då och då. Respons skall göras inom en vecka vare sig 
man har synpunkter eller ej på förslagen. 

Vi gick igenom senaste Nrk-listan. Beslöt att uppdatera valideringsregler gällande fynd med trolig 
reproduktion för gravand, (rapphöna), smådopping, nordsjösilltrut, kustlabb, smålom, havsörn och spillkråka 
samt fynd med säkerställd reproduktion för tornseglare och möjlig reproduktion för mindre hackspett. 

Vi beslöt att i rapportmallen lägga till häckning av tofsvipa - trolig reproduktion. 

Vi tittade på Fenologilistan och beslöt att göra en komplettering där även höstens ”senastedatum” kommer 
med. Dokumentet ligger på intranätet där varje ledamot kan lägga in sin kommentar. Beslöt att alla går 
igenom listan till nästa möte. 

Artportalen 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 

Arbetsordning 
Behörigheten till vilka som kommer att få full behörighet vad gäller valideringsansvar av skyddsklassade 
arter i AP är på gång att ändras. Vi beslöt att Rune Hixén och Matti Åhlund är de representanter som föreslås  
full behörighet. Jan Edelsjö på SLU meddelas. 

Raritetsrapporter och observationer 
Vi gjorde en genomgång av inkomna ej färdigbedömda raritetsrapporter till och med 2021-12-31. 

Endast raritetsrapporter som diskuterats på mötet tas upp i detta protokoll. Två fynd godkändes för 
publicering, tre fynd underkändes för publicering och ett fynd är ej färdigbehandlat. 



Hemsidan 
Inga aktuella/inkomna punkter inför mötet. 

Nästa möte 
Datum för nästa möte: Tisdag den 8:e februari klockan 19:00.  

Vid pennan: 
Thomas Liebig, Ödsmål 2022-01-05 

Justerades digitalt av: 
Matti Åhlund och Lennart Hermansson 2022-01-07 


